
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 19 maart te Stroud 

Afwezig: Jantine Dekker 

1. Opening en welkom: 
Chris van Tilborg heet ons allen van harte welkom en verklaart de vergadering voor geopend. 
 

2. Vaststelling agenda: 
We stellen de agenda vast; in volgorde doen we eerst de rondvraag, dan reflectie. 
 

3. Vaststellen notulen 19 februari 2018: 
Het verslag keuren we goed. Ook inhoudelijk hebben we geen opmerkingen. Het kan 
derhalve op de website. 
Activiteitenkalender: 
Sybrecht van der Veen heeft de viering van het eerste lustrum van ’t Hart van Putten 
bijgewoond. Ze werd verrast door het optreden van de inspecteur-generaal van het 
ministerie van Lopende Zaken. Namens de participatieraad heeft zij een schenking gedaan, 
vergezeld door paaseitjes. 
Fons Kortrijk doet verslag van onze ontmoeting met de CDA. Deze partij toont zich oprecht 
geïnteresseerd in de participatieraad. 
Chris van Tilborg heeft de bijeenkomst van regionale voorzitters bijgewoond. De hoeveelheid 
gedetailleerd materiaal voor het regionale advies inzake Jeugd was te groot. Voortaan alleen 
reageren op hoofdlijnen en zaken die specifiek voor de lokale situatie zijn. 
Sybrecht heeft de praktijkdag participatiewet bijgewoond: veel informatie, de wet is nog lang 
niet klaar. Verslag op de website. 
Edwin van Harten heeft een schriftelijk verslag geleverd over het mantelzorgplatform. 
Meelopen gemeentehuis: Wim Snellen komt via de datumprikker met een voorstel. 
Verbindend Stroud 22 maart: we zullen er met drie personen zijn: voorzitter, secretaris en 
een achterbanner. Jaap Plomp geeft door. 
Vooroverleg gemeente: 
Fons Kortrijk meldt dat hij geen e-mail over het centrumplan heeft ontvangen. Hij neemt 
contact op met de betrokken ambtenaar. (via e-mail) 
We zoeken uit over er sprake is van een contactmanager of een contractmanager. 
Linda van Borssum gaat contact zoeken met de ombudsman. 
Over de rapportages gaat het Db in  gesprek met Adile Aslan (dinsdag 20 maart). 
Beleidsontwikkeling: 
Moet de participatieraad adviseren op het moment dat een beleidsvoorstel klaar is of is het 
wenselijk dat werkgroepen participeren in de ontwikkeling van beleid? Er ontstaat een 



levendige discussie. Werkgroepsleden kunnen zich wel vinden in meedenken en 
meeluisteren tijdens het proces. Vooral de ontmoeting met andere experts kunnen je eigen 
horizon verbreden. Je moet echter niet medeplichtig worden. De verantwoordelijkheid blijft 
bij de gemeente liggen en uiteindelijk gaat de participatieraad over het advies, niet de 
werkgroep. Meedoen houdt niet in dat je je conformeert aan het eindproduct. Zie het als 
actief meedenken. 
Daar staat tegenover dat je het gevaar loopt je onafhankelijkheid te verliezen, dat je gezien 
wordt als de vertegenwoordiger van de bevolking. Meedoen in het proces houdt ook een 
papierwinkel/e-mailbombardement in: veel informatie tussendoor, veel herschreven 
materiaal. 
Binnen de participatieladder schuiven we dan op naar de tree “adviseur beginspraak”. 
Als we het gaan proberen, geldt een aantal criteria: 
- Er moet een uitgangsnotitie zijn; 
- Gemeente blijft de verantwoordelijke partij; 
- Participatieraad is niet de enige meedenker; 

De volgende vergadering zetten we de discussie voort. 

Statushouders: Linda van Borssum en Sybrecht van der Veen leggen contact met Hannie 
Maaskant. 

 

4. Bespreekpunten: 
Planning en voortgang adviezen: 
We wachten nog op de bevestiging van het regionaal advies Inkoop jeugd. 
Het is onduidelijk of we een adviesaanvraag kunnen verwachten over preventief jeugdbeleid. 
Ad Blok zal navraag doen. 
Rekenkamerrapport Jeugdhulp: de inbreng van de werkgroep en de opmerkingen die de 
vergadering plaatst zijn genoeg voor het opstellen van een ongevraagd advies. 
Beleidsregels Wmo: we vinden het taalgebruik cliëntonvriendelijk. Beleidsregels moet de 
gemeente begrijpelijk voor de cliënt formuleren. Reden voor ons een advies op te stellen. De 
werkgroep zal contact leggen met de opvolger van Jules Houben, dhr. Derix. 
Input coalitiegesprekken: Chris van Tilborg heeft het nodige voorwerk gedaan. We besluiten 
de brief naar alle lijsttrekkers te sturen. Fons Kortrijk pleit ervoor de tekst op één punt aan te 
passen: bij stap 3: beleid en stel prioriteiten. 
 
 
Communicatie: 
Alternatieven burgerplatform: 
De volgende mogelijkheden passeren de revue: 
- Ontbijt met netwerkers; 
- Spreekuur; 
- Activiteiten stimuleren op buurtniveau; 
- Inloopmoment. 



Mogelijk krijgen voorzitter en secretaris aanstaande donderdag meer mogelijkheden 
aangereikt. We komen er op terug. 

Voorstel burgerplatform november: 

Het idee van Jaap Plomp ontvangen we met instemming. We gaan nadenken over de 
uitwerking en het opstellen van een draaiboek. 

Jaarverslag, financieel verslag en begroting: 

Alle verslagen moeten voor 1 juni klaar zijn. Jaap Plomp zal het conceptjaarverslag 
rondsturen opdat een ieder op- en aanmerkingen maakt en het op de volgende vergadering 
een hamerstuk is. Linda van Borssum en Sybrecht van der Veen buigen zich over de financiële 
stukken. 

 

Actieplan “de ideale participatieraad”: 

We moeten dit plan, na de laatste tekstwijzigingen, nog goedkeuren. Dat doen we staande 
de vergadering. 

Aanpassen huishoudelijk reglement: de secretaris heeft het reglement herschreven. De 
vergadering gaat akkoord. 

5. Rondvraag: 
Linda van Borssum meldt dat ze het in Apeldoorn heel druk heeft. Ze kan derhalve 
dagbijeenkomsten niet bijwonen, maar ze zal te zijner tijd haar expertise met ons delen. 
Edwin van Harten heeft een positieve ervaring met een beleidsmedewerker. Dit bevalt hem 
beter dan een ontmoeting met een grote groep. 
Graag op de agenda aangeven welke stukken informatief zijn, welke ter discussie en welke 
ter besluitvorming. He verslag niet per bladzijde, maar per onderdeel bespreken. 
 

6. Reflectie: 
We kijken terug op een nuttige vergadering; goed om te ontdekken dat er ruimte is voor 
discussie en dat we het niet op voorhand met iedereen eens zijn. Misschien moeten we wat 
meer durf tonen. 
 

7. Sluiting: 
Chris van Tilborg sluit de vergadering om 21.20 uur. 
 
Jaap Plomp 


